邀 请 函

中国驻***大使馆：

福州大学因需要开展日本文学、日本语言文化研究等学术科研活动，拟于2015年4月邀请日本***大学教育文化学部的退休教授*****（姓：****，名：****，性别：*，出生年月：****年*月**日，护照：******）来我校进行学术交流访问，时间自2015年4月22日至2015年6月30日，望使馆批准1次入境停留90天的访问签证，万分感谢！ 
*****先生的往返机票费及访问期间的食住行由我校负责。我校在此担保****先生会按时出入境。

                                     福  州  大  学****学院
2015年3月2日

Invitation Letter

To Chinese Embassy in *** :

In order to develop academic and scientific research activities on Japanese literature, language and culture, Fuzhou University is planing to invite Professor*****（Surname：****，Given name：****，Sex：*，Date of birth：MM/DD/YYYY，Passport number：******）retired from Department of Culture and Education of *** University to our university for academic exchanges and visits from April 22 to June 30, 2015. We hereby apply for the single entry visa with duration of stay 90 days.Your approval will be highly appreciated.

Our university will pay for his round-trip ticket and accommodation during his stay in China. We hereby guarantee Mr **** will entry and exit on time.

School of ****, Fuzhou University

March 2, 2015

